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Skrivelse: Vilket ansvar har nämnden för att få fungerande transporter för äldre till 
Bolinders plan?  

Under stora delar av 2024 har nämnden diskuterat konsekvenserna av den kraftiga 
nerdragningen av busstrafiken på Kungsholmen med omläggningen av buss 54, 
nedläggning av 65an, minskad turtäthet på stombussarna 1, 3 och 4 mm.  Majoriteten i 
Regionen har valt att lagt ner och dragit ner kollektivtrafiken utan intresse för eller 
hänsyn till de praktiska förhållande som finns för medborgarna på Kungsholmen.  För 
den som läser Mitt i Kungsholmen så förstår man vilket dråpslag det är för många 
Kungsholmsbor. Det har varit insändare varje vecka under hela hösten om alla de 
problem som nerdragningen medfört för oss som bor på Kungsholmen.  

Extra hårt slår det för äldre och funktionshindrade som många gånger är beroende av 
bussar för att ta sig till sina aktiviteter. Många är också tveksamma att ge sig ner i 
tunnelbanan då rulltrappor ofta står stilla, hissarna är ur funktion och det är långa 
sträckor att gå nere i tunnelbanan.  

När nu vintern kommer och därmed också halkan är det extra svårt att ge sig ut att gå 
längre sträckor och för den som har egen bil är svårt och dyrt då det inte finns 
parkeringar i närheten.  Färdtjänst har inte alla och är i längden också för kostsamt för 
den som lever på en begränsad pension.  

Då nämnden bedriver en rad verksamheter vid Bolinders plan som vänder sig till äldre 
påverkas även vår verksamhet kraftigt. Vi undrar därför: 

1. Hur har besöksantalet på Träffpunkt Baltazar påverkats? 
2. Hur tar sig besökare till Träffpunkt Baltazar idag?  
3. Hur har besökare på till boende på Serafen och Pilträdet samt övriga 

verksamheter reagerat? 
4. Har förvaltningen påtalat konsekvenserna för Region Stockholm? Och vad är 

Region Stockholms svar i så fall?  
5. Har förvaltningen några idéer på lösningar för att förbättra 

äldres/funktionsnedsattas möjligheter att ta sig till verksamheterna vid Bolinders 
plan?  


